
Oppsummering av Presidentforum den 24. mai 2022 

Møtestart i Okland hovedbibliotek kl. 19.oo. 

Til stede: 

Bjugn Rotaryklubb: Vidar Schanke, Reidar Frog, Rita Langvold. 

Gauldal Rotaryklubb: Jarle Jøsok, Olav Kjøtrød 

Hemne Rotaryklubb: Ingvar Nilsen 

Meldal Rotaryklubb: Nils Slupphaug, Olav Sigurd Kvaale 

Melhus Rotaryklubb: Terje Karslrud, Martin Melhuus 

Orkdal Rotaryklubb: Nils Prestmo, Arvid Mehli, Hanne Mehli 

Ørland Rotaryklubb: Gjertrud Blomsø, Ivar Øvregaard 

AG’s medhjelper:  Brigitte Kvarsnes, Orkdal Rotaryklubb 

 

Framtidige presidentforum. 

Fra Røros Rotaryklubb v/Trond Hamland mottok AG en epost; sitat: 

«Jeg vil ikke delta på møtet.  Dette fordi jeg synes ressursbruken for min del ikke står i forhold til 

forventet utbytte. 

Røros-Orkanger T/R vil si min. 6 timer kjøretid inkl. ladetid. Forventet hjemkomst vil være etter 

midnatt.  Jeg vil imidlertid delta på Google Meet.» 

Eposten er godkjent av klubbens president. 

Dette ble sak nr. 1.  Forsamlingen fikk en pause i løpet av møtet der de kunne diskutere 

henvendelsen fra Røros, og avjørelse ble tatt på slutten av møtet.  

Vedtak: De 7 klubbene som deltok i forumet vil fortsette å møtes fysisk.  Kun i spesielle tilfeller kan 

nettmøte benyttes.  AG kan imidlertid ikke love at dette eventuelt gjennomføres i Google Meet. 

 

Vi fortsatte med presentasjon av deltakernes kompetanse, da vi har mye å gå på ved å benytte 

hverandre til interessante foredrag og bedriftsbesøk. 

Du verden så mye interessant og spennende kompetanse medlemmene innhar.   

Denne oppsummeringen inneholder navn på alle deltakerne, og er sendt på epost til alle.  Dette for 

at vi enkelt skal finne hverandre igjen for å opprette og utvikle samarbeid. 

 

Klubbenes viktigste sak er rekruttering.  Mange har gode planer som gjennomføres med hell. 

Esempler: Gauldal har fulgt en plan og har rekruttet 3 nye medlemmer. 

Ørland og Bjugn planlegger en interessant konferanse til høsten.  Kanskje noen vil søke om å få 

delta? 



Det er imidlertid noe som opptar alle:  Klubbene mottar hyppig eposter, skrevet på engelsk (på ulike 

«språk»), og hittil i Rotaryåret har vi mottatt kilometervis av disse.  Man leser og leser og leter etter 

hva som er viktig, men stopper når språk-kunnskapen butter.  Dette er en farlig trend for plutselig 

har man gått glipp av viktige meldinger og viktig informasjon. Må det være slik? Spørsmålet stilles til 

sittende og påtroppende Guvernør. 

 

Utvide valgperioden? Møtehyppighet? Erfaringsutveksling og hva er lov? 

De som har utvidet valgperioden til 2 år, enten ved vedtektsendringer eller som prøveordning, har 

bare positive erfaringer. Flere klubber møtes hver annen uke og er fornøyd med det.  Noen av disse 

har utvidet møtettiden til 90 minutter. 

Hva er lov?  Klubbene står temmelig fritt når det gjelder intern drift, men det må hjemles i 

klubbens egne vedtekter.  Det internasjonale kravet som gjelder alle medlemmer er 24 

Rotaryaktiviteter pr. Rotaryår.  Dette kan være f.eks. møter, bedriftsbesøk, dugnader og 

arrangement. 

 

Elevutveksling. 

Vi har maksbeløp, kr. 60.000,- stående på vår felles bankkonto.  De to siste årene har pandemien 

vært til hinder for fri utveksling.  Alle klubbene erfarer at det er vanskelig å få vertsfamilier. Kan det 

skyldes gjennomsnittsalderen blant medlemmene?  Et tips kan være å få til et nært samarbeid med 

elever og foreldre fra og med 10.-klasse og ut videregående skole. 

 

Bjugn Rotaryklubb har utarbeidet et unikt prosjekt  som har som mål og forebygge rusbruk blant de 

unge.  Dette ble presentert.  Fylkeskommunen støtter tiltaket økonomisk da målgruppa er elever i 

videregående skole.  Klubben tilbyr seg å presentere prosjektet i interesserte klubber.  Alle klubbene 

har tilknytning til en videregående skole, så dette bør være av interesse for flere. Husk i så fall å 

invitere med beslutningstakere i skolene. 

 

Husk avtalen om å besvare ev mail sendt fra meg i dag 25.05 til klubben@rotary.no 

 

Møtet ble hevet kl. 21.oo. 

 

Mailen er sendt møtedeltakerne og sittende og påtroppende Guvernør, med kopi til kontaktpersoner 

i Røros Rotaryklubb. 

 

 


